
PROTOKÓŁ NR 15/2019

z posiedzenia Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego, które odbyło 
się w dniu 15 października 2019 roku.

Posiedzenie trwało od godz. 1200 do godz. 1420

W posiedzeniu udział wzięli:

Radni Gminy Dąbrówka:

- Marcinkiewicz Andrzej,
- Kuśkowska Helena,
- Kłębek Krzysztof,
- Kamil Bielecki,
- Rasiński Tomasz,
- Rosa Andrzej.

Oraz:

- Radosław Korzeniewski- Wójt Gminy Dąbrówka
- Dorota Wróbel -  Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka,
- Agnieszka Adam- Skarbnik Gminy,
- Joanna Jabłonowska- Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami,
- Ireneusz Zieliński- Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju,
- Marcin Szerszenowicz- Kierownik Referatu Drogownictwa i Realizacji Inwestycji, 

Andrzej Siama - Pełnomocnika ds. współpracy z jednostkami samorządu terytorialnego.

Przebieg posiedzenia komisji

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał p. Andrzej Marcinkiewicz, powitał wszystkich 
zebranych i przedstawił następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia;
2. Gospodarka odpadami komunalnymi w 2020 roku;
3. Wnioski do budżetu na 2020 rok;
4. Sprawy bieżące;
5. Zakończenie posiedzenia.

Komisja jednogłośnie przyjęła proponowany porządek obrad.



Ad. 2 Gospodarka odpadami komunalnymi w 2020 roku.
Pani Joanna Jabłonowska przedstawiła komisji aktualną sytuację w gospodarce odpadami 
komunalnymi oraz proponowane stawki od 1 stycznia 2020 roku.

PROPONOWANE STAWKI -  od 1 stycznia 2020 roku

Nieruchomości zamieszkałe -  za 1 osobę

Odpady segregowane Odpady zmieszane

33,00 zł 99,00 zł
.................... ■ --------------------------------------------- ------------------- . . - -  T:.

Działalność gospodarcza -  opłata miesięczna

Odpady segregowane Odpady zmieszane

Pojemność

pojemnika
Stawka

Pojemność

pojemnika
Stawka

120 litrów 16,50 zł 120 litrów 49,50 zł

240 litrów 33,50 zł 240 litrów 100,50 zł

1100 litrów 54,00 zł 1100 litrów 162,00 zł

Działki rekreacyjno-wypoczynkowe -  opłata roczna

Odpady segregowane Odpady zmieszane

169,00 zł 507,00 zł



PRZYCZYNY WZROSTU CEN:
Z Wzrost ilości wytwarzanych odpadów,
Z Brak konkurencji,
Z Wzrost płacy minimalnej,
Z Wyższe ceny paliw oraz prognozowany wzrost cen energii elektrycznej,
Z Wzrost wymagań technicznych w stosunku do miejsc magazynowania odpadów, 

w tym uruchomienie systemów przeciwpożarowych i monitoringu, (jako reakcja na 
liczne pożary na wysypiskach śmieci),

Z Konieczność spełnienia wymogów, UE co do poziomu odzysku odpadów,
Z Wzrost opłat za składowanie odpadów („opłaty marszałkowskiej”).

W tym roku wynosi 170 zł, a od 2020 r. ma to być 270 zł za 1 tonę,
Z Spadek cen i popytu na surowce wtórne (chiński zakaz skupu surowców) 

i brak odpowiedniej liczby instalacji do zagospodarowania odpadów,
Do tego dochodzą uwarunkowania w skali makro jak chociażby
słabo rozwinięty rynek surowców wtórnych i brak rozszerzonej odpowiedzialności 
producentów opakowań za wprowadzenie ich do obrotu.

Ad. 3 Wnioski do budżetu na 2020 rok.

Przewodniczący komisji przedstawił następujące wnioski do budżetu na 2020 rok: 
o wóz strażacki dla miejscowości Zaścień; 
o zakup ciągnika-beczki wraz z osprzętem;
o agregat prądotwórczy dla Urzędu Gminy Dąbrówka, Ośrodka Zdrowia 

w Dąbrówce i w Kuligowie;
o bezpieczeństwo przy Szkole w Guzowatce-zabezpieczenie swojego udziału 

w budżecie.

Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Marcinkiewicz poddał pod głosowane powyższe 
wnioski.

Głosowanie:

5 głosów „za”,
1 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 6 radnych.

Komisja przyjęła proponowane wnioski do budżetu na 2020 rok.

Ad. 3. Sprawy bieżące.
Pan Andrzej Siama poinformował, iż został złożony wniosek o dofinansowanie na okres 
dwóch miesięcy na dodatkową linię „Kuligów- Trojany- Kuligów”, który obejmować będzie 
5 kursów dziennie do końca roku. Wkład własny wynosi 15 840, 00 zł (wkład własny w 
wysokości 66%) natomiast kwota dofinansowania wynosi 7 920, 00 zł.



Forma dopłaty dofinansowania obejmuje jednej złotówki do 1 kilometra. 
Po przeprowadzonych rozmowach z przewoźnikiem ustalono przedstawioną linię. Od nowego 
roku będą nowe nabory i autobusy te w wyniku pozytywnej weryfikacji będą kursowały od 
poniedziałku do piątku. Trasa będzie obejmować wymienione miejscowości w formie 36 
przystanków i będzie kursować 44 razy w tą i z powrotem: Kuligów -Józefów- Ludwinów 
Kowalicha- Marianów- Dręszew -Dąbrówka -Karpin -Trojany- Zaścienie -Wszebory. Radni 
zapoznali się z mapą ukazująca przedstawioną linię autobusową. Warunkiem otrzymania 
dofinansowania jest stworzenie nowej linii autobusowej. Wkład własny do przedstawionej 
linii jest to wkład w wyniku uwolnienia środków z linii R5.
Zarządzeniem Wójta został powołany Zespól ds. usprawnienia komunikacji publicznej na 
terenie Gminy Dąbrówka. Przewodniczący Zespołu Pan Andrzej Siarna zaprosił Radnych 
Rady Gminy Dąbrówka do udziału w pracach Zespołu.

Pani Agnieszka Adma przedstawiła komisji zmiany do uchwały budżetowej na rok 2019 oraz 

zmiany do uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dąbrówka na lata 

2019-2027.

Komisja również zapoznała się Protokołem z zebrania wiejskiego wsi Dąbrówka z dnia 15 
lipca 2019 r. w sprawie zajęcia stanowiska odnośnie budowy stacji bazowej (masztu) sieci 
komórkowej w Dąbrówce. Mieszkańcy Dąbrówki wyrazili sprzeciw w sprawie budowy 
masztu.

Ad. 4 Zakończenie posiedzenia.

O godzinie 14: 20 Przewodniczący Andrzej Marcinkiewicz zamknął posiedzenie Komisji 
Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego.

Na tym protokół zakończono.

1. Marcinkiewicz Andrzej

2. Kuśkowska Helena

3. Kłębek Krzysztof .. A

4. Kamil Bielecki..............

5. Rasiński Tomasz...

6. Rosa Andrzej-


